
 

 

Møtereferat 

 

 

 

Gruppe: Styret i FAU, rektor og SFO-leder 

Møtested: Bogafjell skole 

Møtedato/-

tid: 

03.12.2024 

Møteleder Bjørnar Lingjerde (nestleder),  Referent: Mathilde Mythili Francis 

Deltakere: Jørgen Slyk (rektor), Cathrine Surdal (SFO leder), Bjørnar Lingjerde (nestleder), 

Kjetil Mjåtveit (Kasserer), Mathilde Mythili Francis (sekretær) 

Forfall: Hege Taarland (Styreleder), Ingrid Bratseth (styremedlem) 

Kopi til:  

 

 
REFERANSE  JOURNALNR DATO : 03.12.24 

   

Sak nr.:  Ansvar  

 
AGENDA:    

    

 50/24 
Referat fra november godkjent 

 

  

51/24 

Informasjon fra rektor:  

- Tatt opp temaet ”skjermbruk” med lærerstaben. Skjermbruk vil 

fortsatt benyttes i skoletiden/matpausen, men lærerne er bevisst på 

omfanget av skjermbruken.  

- Dukket opp spørsmål om alternativt opplegg til Julespillet. Kun 3-

4% som har reservert seg mot å delta på julespillet i år. 

- Rektor oppfordrer til at konkrete saker fra foreldre stilles direkte til 

rektor/ledelse og/eller kontaktlærere. Det vil gjøre det lettere å svare 

ut på spørsmål / kommentarer. 

 

 

  



 

 

52/24 

Informasjon fra SFO- avdelingsleder: 

- Ingen saker 

 

  

53/24 

Informasjon fra arbeidsgruppen: 

- Diskuterte Fv.505 Tverrforbindelsen og dens påvirkning på skolen. 

Enighet om at det ikke gjøres noe konkret pr i dag. 

- Læringsmiljø- noen foreldre etterspør mer lekser. 

- Behov for flere natteravner på Bogafjell. Foreldre på alle trinn er 

velkommen. 

- Ønske om videreføring av samme / evt bedre pedagogtetthet på 

skolen- ros til dagens pedagogtetthet på skolen. 

- Skjermbruk ble diskutert. 

- Sosiale medier ble diskutert. Ulike meninger om sosiale medier og 

noen foreldre på høyere trinn føler det er vanskelig å gå tilbake på 

regler ang sosiale medier. 

 

  

54/24 

Informasjon fra kasserer: 

- Klassekassene er godt i gang og fungerer bra 

- Flere fakturaer som er tiltenkt skolen, er feilsendt til FAU. Kjetil har 

kontaktet flere av bedriftene og bedt dem om å sende korrekt faktura 

til korrekt mottaker. Pinkode benyttes fremover for å hindre 

feilsending. 

- Regnskap vises frem på nyåret. Ligger per tid på ca. -9000kr. 

 

  

55/24 

Eventuelt: 

- Planlegges årsmøte for FAU på nyåret 

  

 

 

Neste møte: 07. januar.2025 


